

Title (en)
CIRCUIT BREAKER AND AUXILIARY DEVICE THEREFOR.

Title (de)
LEISTUNGSSCHALTER UND MITWIRKENDES GERÄT.

Title (fr)
COUPE-CIRCUIT ET DISPOSITIF AUXILIAIRE POUR COUPE-CIRCUIT.

Publication
EP 0504162 A1 19920923 (EN)

Application
EP 90916646 A 19901004

Priority
US 9005666 W 19901004

Abstract (en)
[origin: WO9206484A1] An accessory module (104) for use with a circuit breaker (10) is configured for mounting to the breaker, and has rotor system (142) which follows the movement of the circuit breaker blade (24) in the breaker by means of a coupling member (118) passing through a passage (110) in the circuit breaker wall. A portion of the rotor is configured as a cam (162) operating a switch (152) in the module, the switch thus giving a reliable indication of the position of the breaker blade. The breaker is preferably of the type which carries a trip lever (50) carried on the breaker blade and mounted for slight movement thereon, and the rotor is preferably coupled to the trip lever. A solenoid (148) within the accessory module is disposed to engagingly rotate the rotor when energized, this rotation being coupled to trip the breaker to provide for remote tripping. Since the trip lever is carried with the breaker blade, blade position is monitored by the switch.

Abstract (fr)
L'invention concerne un module d'accessoire (104) destiné à être utilisé avec un coupe-circuit (10), ledit accessoire (104) étant conçu pour être monté sur le coupe-circuit et comprenant un système de rotor (142) qui suit le mouvement de la lame du coupe-circuit (24) située dans ce dernier, à l'aide d'un système d'élément de raccordement (118) qui traverse un passage (110) situé dans la paroi du coupe-circuit. Une partie du rotor se présente sous forme d'une came (162) faisant fonctionner un commutateur (152) situé dans le module, ledit commutateur donnant ainsi une indication fiable de la position de la lame du coupe-circuit. De préférence, le coupe-circuit est du type à levier disjoncteur (50) porté par la lame du coupe-circuit et monté pour se déplacer légèrement sur celle-ci, et le rotor est de préférence connecté au levier disjoncteur. Un aimant plongeur (148) situé dans le module d'accessoire est placé pour faire tourner le rotor par mise en prise lorsqu'il est excité, cette rotation étant couplée pour faire disjoncter le coupe-circuit pour assurer le déclenchement à distance. Etant donné que le levier disjoncteur est porté par la lame du coupe-circuit, la position de la lame est commandée par le commutateur.

IPC 1-7
H01H 73/12

IPC 8 full level
H01H 71/66 (2006.01); **H01H 71/04** (2006.01); **H01H 71/46** (2006.01); **H01H 71/50** (2006.01); **H01H 73/12** (2006.01); **H01H 83/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 71/04 (2013.01); **H01H 71/462** (2013.01); **H01H 71/501** (2013.01); **H01H 83/20** (2013.01); **H01H 2071/0278** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 9206484 A1 19920416; CA 2069505 A1 19920405; CA 2069505 C 19991221; EP 0504162 A1 19920923; EP 0504162 A4 19931013;
JP H05502752 A 19930513

DOCDB simple family (application)
US 9005666 W 19901004; CA 2069505 A 19901004; EP 90916646 A 19901004; JP 51553090 A 19901004